
 
REPUBLIKA HRVATSKA 
VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA PETRIJANEC 
OPĆINSKO VIJEĆE 
KLASA: 024-01/23-01/2 
URBROJ: 2186-6-01/1-23-10 
Petrijanec, 29. svibnja 2023. 
 
Temeljem članka 36. Statuta Općine Petrijanec (»Službeni vjesnik Varaždinske županije«, 

broj 31/21) sazvana je 21. sjednica Općinskog vijeća za dan 29. svibnja 2023. godine u 

Velikoj dvorani Društvenog doma u Petrijancu, Trg svetog Petra 8, s početkom u 19:00 sati 

te je izrađen sljedeći 

 

ZAPISNIK 
sa 21. sjednice Općinskog vijeća Općine Petrijanec 

 

Nazočni vijećnici: 1. Martin Evačić, predsjednik Općinskog vijeća, 2. Zvonko Bedenik, 

potpredsjednik Općinskog vijeća, 3. Matija Košić, potpredsjednik Općinskog vijeća, 4. Rudolf 

Potočnjak, 5. Ines Kurečić, 6. Gordana Vidović, 7. Zdravko Mikulek 

 

Sjednici opravdano nisu nazočni: Diana Kovačić, Ines Krobot, Marijan Ljubić, Miroslav 

Koprek, Goran Kišić, Josip Božić 

 

Sjednici su nazočni: Željko Posavec, općinski načelnik, Ankica Košić, pročelnica 

Jedinstvenog upravnog odjela 

 
 UTVRĐIVANJE KVORUMA I IMENOVANJE ZAPISNIČARA 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Martin Evačić utvrđuje kvorum i konstatira da je prisutno 7 

vijećnika od ukupno 13 vijećnika te utvrđuje kako je za pravovaljano donošenje odluka 

potrebna natpolovična većina (7 članova).  

Zapisnik piše  Ankica Košić, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela. 

 

Martin Evačić prelazi na USVAJANJE DNEVNOG REDA. 

 

Uz poziv na 21. sjednicu Općinskog vijeća vijećnici su dobili sljedeći  

PRIJEDLOG DNEVNOG REDA 

1. Usvajanje zapisnika sa 20. sjednice Općinskog vijeća od 18. svibnja 2023. godine 

2. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Petrijanec za 2022. godinu 

3. Izvještaj o provedbi Razvojnih programa Općine Petrijanec za 2022. godinu 

4. Odluka o raspodjeli rezultata poslovanja Općine Petrijanec za 2022. godinu 

5. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima Općine 

Petrijanec za 2022. godinu 



6. Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 

Petrijanec za 2022. godinu 

7. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

Općine Petrijanec za 2022. godinu 

8. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju Vijeća za prevenciju Općine Petrijanec 

9. Suglasnost 

10. Odluka o davanju mišljenja na konačni Nacrt Strategije razvoja urbanog područja 

Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine i konačni Nacrt Akcijskog plana Strategije 

razvoja urbanog područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine 

11. Odluka o dodjeli javnih priznanja Općine Petrijanec u 2023. godini 

12. Pitanja i prijedlozi vijećnika 

13. Razno 

 
Martin Evačić predlaže da se Odluka o dodjeli javnih priznanja Općine Petrijanec u 2023. 
godini donese na idućoj sjednici. 

Martin Evačić, predsjednik Općinskog vijeća daje dnevni red na usvajanje.  

Sa 7 glasova „ZA“ prihvaća se prijedlog dnevnog reda. 

 

Točka 1. 

Usvajanje zapisnika sa 20. sjednice Općinskog vijeća od 18. svibnja 2023. godine 

 

Martin Evačić pita da li ima netko kakvih primjedbi ili dopuna na zapisnik sa 20. sjednice te 

otvara raspravu.  

 

Rasprave nije bilo, te predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 7 

glasova „ZA“ donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Prihvaća se zapisnik sa 20. sjednice Općinskog vijeća Općine Petrijanec od 18. 

svibnja 2023. godine. 

 

Točka 2. 

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Petrijanec za 2022. godinu 

 

Martin Evačić daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi kako je uz Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna i 

obrazloženje, dakle u 2022. godini uprihodovano je 14.077.355,44 kuna, gdje glavni prihod 

čine prihodi od poreza i prireza koji iznose 6.596.035,19 kuna. Od toga uzvraćeno je 

1.091.172,36 kuna povrata od poreza za mlade i od 1.1.2024. izgubit će se oko 420.000,00 

kuna prireza. Proračun je veliki zbog pomoći iz inozemstva i subjekata unutar općeg 

proračuna, to su razni projekti, projekti Europske unije, Projekti ministarstava koji su veći od 

5,4 milijuna kuna, tu je ZAŽELI projekt, tekuće pomoći za realizirane ceste, tekuće pomoći za 

program javnih radova, Europski socijalni fond. Iz državnog proračuna primljena je kapitalna 

pomoć za uređenje autobusnog stajališta u romskom naselju, za spremnike kompostere 

primljeno je 129.620,00 kuna iz Fonda za zaštitu okoliša. Izgradnja energetske javne rasvjete 

iznosila je 327.000,00 kuna, parkiralište zdravstvene ambulante iznosilo je 75.000,00 kuna. 



Ulica Rade Končara iznosila je 250.000,00 kuna i Ulica Hinke Krizmana iznosila je 

120.000,00 kuna. 

Rashodi su bili manji od prihoda te iznose 13.923.576,38 kuna. Sastoje se od rashoda 

poslovanja koji su malo manji od 10 milijuna kuna i rashoda za nabavu nefinancijske imovine 

koji iznose oko 4 milijuna kuna. Višak je 1.692.603,50 kuna, sa viškom prenesenim iz 

prethodnog razdoblja. U obrazloženju su podijeljene sve stavke, rashodi za zaposlene, 

materijalni rashodi, pomoći dane u inozemstvo i unutar općeg proračuna. Puno je uloženo u 

projektnu dokumentaciju cesta i svega što se planira raditi u 2023. godini, modernizacija 

nerazvrstanih cesta i javne rasvjete. Trenutno se radi dokumentacija za vrtić, do kraja godine 

radit će se dokumentacija i za trg. Ukupno stanje potraživanja za 2022. godinu iznosi 

307.620,80 kuna, obveznici potraživanja u narednom razdoblju su zbog potrebe pripadnosti 

na imovinu ili stjecanje nekih prava. Prošle godine slane su opomene za komunalnu naknadu 

i opomene za Hrvatske vode. 

Obveze su jer plaća za 12. mjesec prelazi u sljedeću godinu, bile su obveze za materijalne 

rashode, financijske rashode, subvencije, naknade građanstvu i kućanstvima. Uspoređujući 

podatke iskazane na stanju obveza Općine na dan 31. prosinca 2022. godine utvrđuje se da 

je stvarno stanje nepodmirenih obveza 34.572,01 kuna. Nedospjele obveze odnose se na 

obveze koje su povezane sa rashodima za mjesec prosinac kao i obveze naknada i tuđih 

prihoda koje nisu naplaćene ali se zakonski vode na kontu 23. Ukupno stvarno stanje 

nenaplaćenih obveza iznosi 34.572,01 kuna. Stanje potencijalnih obveza po osnovi sudskih 

sporova odnosi se na sudski spor koji se vuče već deset godina, Barbara Bolješić za 

apartman. 

Dakle, porezni prihodi su jednaki projektima i subvencijama, zato je proračun veći od 14 

milijuna kuna. Porezni prihodi će pasti zbog ukidanja prireza. 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 7 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Godišnji izvještaj o 

izvršenju Proračuna Općine Petrijanec za 2022. godinu. 

 

 

Točka 3. 

Izvještaj o provedbi Razvojnih programa Općine Petrijanec za 2022. godinu 

 

Martin Evačić daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi kako su bile dvije izmjene i dopune Proračuna, te su 

razvojni programi prikazani po kontima gdje je u zadnjem stupcu izvršenje razvojnih 

programa za 2022. godinu. 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 7 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

 



ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Izvještaj o provedbi 

Razvojnih programa Općine Petrijanec za 2022. godinu. 

 

Točka 4. 

Odluka o raspodjeli rezultata poslovanja Općine Petrijanec za 2022. godinu 

 

Martin Evačić daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi kako je Odluka tehničke prirode. Postoji višak prihoda 

poslovanja od 1.692.603,50 kuna. 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 7 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Odluku o raspodjeli 

rezultata poslovanja Općine Petrijanec za 2022. godinu. 

 

Točka 5. 

Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima Općine 

Petrijanec za 2022. godinu 

 

Martin Evačić daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi kako se Izvješće o izvršenju Programa tiče većinom 

udruga. Za sport je izdvojeno 270.000,00 kuna, koji je grupiran u tri grupe. Za obrazovanje je 

izdvojeno 2.348.200,60 kuna, većina je subvencija vrtiću koja iznosi 1.757.913,18 kuna. Za 

Kulturno umjetničko društvo izdvojeno je 50.000,00 kuna. Bila je kapitalna donacija 

neprofitnim organizacijama. Jednokratne pomoći za obrazovanje, stipendije, predškolski 

uzrast. Produženi boravak sufinancira tri učiteljice. Sufinanciraju se asistenti u vrtiću, četvero 

na pola radnog vremena. Za vatrogasne djelatnosti izdvojeno je 428.000,00 kuna. Hrvatska 

gorska služba spašavanja financirana je s 2.000,00 kuna. Hrvatski Crveni križ koji je 

zakonska obveza financiran je s 61.597,00 kuna. Udruge građana su financirane temeljem 

javnog natječaja, odluke načelnika ili izravnom dodjelom sredstava. 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 7 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Izvješće o izvršenju 

Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima Općine Petrijanec za 2022. 

godinu. 

 

 

 



Točka 6. 

Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 

Petrijanec za 2022. godinu 

 

Martin Evačić daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi kako se Izvješće o izvršenju Programa sastoji od 

nerazvrstanih cesta, javnih zelenih površina, građevina i uređaja javne namjene, groblja, 

javne rasvjete i oborinske odvodnje. Poredano je po kontima gdje se vidi koliko je ulagano u 

2022. godini. Uloženo je u treću fazu javne rasvjete. U cijeli program je uloženo 3,3 milijuna 

kuna, najviše za asfaltiranje nerazvrstanih cesta. 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 7 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Izvješće o izvršenju 

Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Petrijanec za 2022. 

godinu. 

 

Točka 7. 

Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

Općine Petrijanec za 2022. godinu 

 

Martin Evačić daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi kako se Izvješće o izvršenju Programa sastoji od 

održavanja komunalne infrastrukture. Dio odlazi na komunalnu tvrtku Priroda d.o.o. koja se 

bavi održavanjem javnih zelenih površina, dječjih igrališta, održavanje čistoće, održavanje 

groblja, malčiranje nerazvrstanih cesta. Uloženo je skoro 2 milijuna kuna. 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 

 

Matija Košić pita da kada dolazi do toga da je za kapitalne projekte namijenjeno 280.000,00 

kuna, a od toga realizirano jedva trećinu, te za izgradnju uređaja javne namjene skoro 3 

milijuna kuna, otkud taj nesrazmjer? 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara kako se to može vidjeti iz godišnjeg izvještaja gdje 

imate srednju kolonu gdje piše izvorni plan. Otkup zemljišta stavlja se u svaki plan proračuna 

iz razloga jer nikada se ne zna gdje će se tražiti zemljište za neku cestu, parkiralište ili nešto 

takvo. Prošlu cijelu godinu radilo se na tome da se otkupi zemljište za dogradnju vrtića, nije 

se znalo da li će Županija to darovati jer postoji zakonska regulativa do kojeg iznosa može 

darovati, ili bude se trebalo zemljište otkupiti. Dio toga mora se zakonski imati u proračunu. 

 

Nakon rasprave, predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 7 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

 



ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Izvješće o izvršenju 

Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Petrijanec za 

2022. godinu. 

 

Točka 8. 

Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju Vijeća za prevenciju Općine Petrijanec 

 

Martin Evačić daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi kako se u Odluci mijenja samo jedan član Vijeća za 

prevenciju, umjesto Nikole Cingesara stavlja se Andrej Knežević, komunalni redar - referent. 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 7 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Odluku o izmjeni i dopuni 

Odluke o osnivanju Vijeća za prevenciju Općine Petrijanec. 

 

Točka 9. 

Suglasnost 

 

Martin Evačić navodi kako se radi o davanju Suglasnosti za oslobođenje plaćanja dijela 

komunalnog doprinosa tvrtki NIKA-KONSTRUKCIJE d.o.o. 

 

Martin Evačić daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi kako temeljem Odluke o komunalnom doprinosu postoji 

članak da se može djelomično ili potpuno osloboditi obveze plaćanja komunalnog doprinosa 

pod određenim uvjetima. NIKA-KONSTRUKCIJE d.o.o. djeluje dugi niz godina na području 

općine Petrijanec, zapošljava 42 djelatnika, od toga 17 je s područja općine Petrijanec, 

trenutno širi pogon na montažne aluminijske kuće. Tvrtka je dobivala potporu od 2014. 

godine, dio kamata je otplaćivala Općina. Trenutno gradi treću proizvodnu halu, planira 

zapošljavanje 10 ili 15 osoba. Prijedlog je da se oslobodi djelomično (50%) obveze plaćanja 

komunalnog doprinosa. 

 

Načelnik Željko Posavec zamolio je Pročelnicu Ankicu Košić da pročita podatke iz 

građevinske dozvole. 

 

Pročelnica Ankica Košić navodi podatke iz građevinske dozvole. Za poslovnu građevinu 

kancelarijski aneks obujam je 342,40 m³ po cijeni od 1,99 eura po m³ iz Odluke o 

komunalnom doprinosu što iznosi 681,38 eura, te proizvodna građevina proizvodna hala do 

4 m visine obujam iznosi 1293,20 m³ po cijeni od 1,33 eura po m³ što iznosi 1.719,96 eura,  

te dio te proizvodne građevine proizvodne hale koji je iznad 4 m visine obujam iznosi 387,95 

m³ po cijeni od 0,66 eura po m³ što iznosi 265,05 eura. Sveukupno komunalni doprinos za 



navedene građevine iznosi 2.657,39 eura. Cijene se nalaze u Odluci o komunalnom 

doprinosu (»Službeni vjesnik Varaždinske županije«, broj 6/19 i 22/23). 

 

Martin Evačić smatra da treba donijeti tu Suglasnost te otvara raspravu. 

 

Zvonko Bedenik navodi s obzirom da je dugi niz godina na području Općine, naprosto da se 

tvrtka oslobodi u cijelosti obveze plaćanja doprinosa? 

 

Martin Evačić odgovara da smatra da je realno djelomično (50%) osloboditi obveze plaćanja 

komunalnog doprinosa te predlaže takvu Odluku. 

 

Matija Košić pita gdje će se točno graditi, da li će imati dobar pristup kamionima da se ne bi 

stvarale gužve, da li puštaju otpadne vode? 

 

Martin Evačić odgovara da nemaju otpadnih voda, to je metalurška industrija i nema tu 

velikog prometa. 

 

Nakon rasprave, predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 7 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo i dalo Suglasnost. 

 

Točka 10. 

Odluka o davanju mišljenja na konačni Nacrt Strategije razvoja urbanog područja 

Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine i konačni Nacrt Akcijskog plana Strategije 

razvoja urbanog područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine 

 

Martin Evačić navodi kako se radi o informativnoj Odluci o kojoj se već govorilo, sastoji se 

od tri članka te predlaže donošenje takve Odluke. 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 7 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Odluku o davanju 

mišljenja na konačni Nacrt Strategije razvoja urbanog područja Varaždin za razdoblje 

2021. – 2027. godine i konačni Nacrt Akcijskog plana Strategije razvoja urbanog 

područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine. 

 

Točka 11. 

Odluka o dodjeli javnih priznanja Općine Petrijanec u 2023. godini 

 

Martin Evačić moli vijećnike da predlože osobe za javna priznanja do sredine idućeg tjedna 

za iduću sjednicu te daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi kako će se također pogledati u Registru udruga koje 

udruge imaju 20 ili 30 godina od osnivanja. 



Martin Evačić otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te predsjednik Općinskog vijeća daje prijedlog da se točka stavi na 

iduću sjednicu Općinskog vijeća. Sa danih 7 glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo da se Odluka o dodjeli 

javnih priznanja Općine Petrijanec u 2023. godini stavi na iduću sjednicu Općinskog 

vijeća. 

 

Točka 12. 

Pitanja i prijedlozi 

 

Rudolf Potočnjak navodi kako ima dva pitanja. 

Prvo pitanje je za dodjelu javnih priznanja, da li će se prijedlozi tih priznanja bazirati na 30 

godina postojanja Općine Petrijanec za ljude koji su u toku tih godina unaprijedili je i 

gospodarski pridonijeli poboljšanju Općine Petrijanec? 

Drugo pitanje je, komunalni otpad u Majerju, navodno je zatvoren zbog inspekcije pa me 

zanima o čemu se radi? 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara što se tiče prvog pitanja i dodjele javnih priznanja već je 

raspisani bio javni poziv za dodjelu priznanja, dobiven je jedan prijedlog od Udruge branitelja, 

Vladimir Milavec. Dobiveni su neki podatki iz škole, u školi ima puno različitih uspjeha te je 

teško tu odabrati jer ne mogu se svi pozvati na sjednicu. Neki od vijećnika su već 

nagrađivani 2018. godine, ima popis svih vijećnika u povijesti. 

Odgovor na drugo pitanje, komunalni otpad u Majerju se nikad nije ni vozio, vozio se 

građevinski otpad, poljoprivredni otpad. Komunalni otpad skuplja tvrtka Čistoća d.o.o. 

22. srpnja 2017. godine bio je prvi inspekcijski nadzor, sada je bio drugi, vjerojatno će se 

naložiti da se to zatvori. Dakle, građevinski otpad će se voziti na mobilno reciklažno dvorište i 

na privatno reciklažno dvorište Niskogradnje Huđek. Vjerojatno je nekome zasmetalo, onome 

tko je bio primljen da vozi komunalni otpad koji ne smije, pa je dobio kaznu, te je vjerojatno 

anonimno odlučio prijaviti inspekcijskom nadzoru. 

To je bilo u četvrtom mjesecu, inspekcijski nadzor je proveden, napravljen je zapisnik i čeka 

se rješenje. 

 

Točka 13. 

Razno 

 

Pod točkom Razno nije bilo pitanja. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Martin Evačić zaključuje rad 21. sjednice Općinskog vijeća 

Općine Petrijanec u 20.00 sati. 

 

Zapisnik se usvaja na ____sjednici Općinskog vijeća Općine Petrijanec ______________. 

 

 

Zapisničarka:         Predsjednik Općinskog vijeća 

Ankica Košić                         mr. sc. Martin Evačić, v. r. 



PRILOG: 

1. Zapisnik sa 20. sjednice Općinskog vijeća od 18. svibnja 2023. godine 

2. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Petrijanec za 2022. godinu 

3. Izvještaj o provedbi Razvojnih programa Općine Petrijanec za 2022. godinu 

4. Odluka o raspodjeli rezultata poslovanja Općine Petrijanec za 2022. godinu 

5. Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima Općine 

Petrijanec za 2022. godinu 

6. Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 

Petrijanec za 2022. godinu 

7. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine 

Petrijanec za 2022. godinu 

8. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o osnivanju Vijeća za prevenciju Općine Petrijanec 

9. Suglasnost 

10. Odluka o davanju mišljenja na konačni Nacrt Strategije razvoja urbanog područja 

Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine i konačni Nacrt Akcijskog plana Strategije 

razvoja urbanog područja Varaždin za razdoblje 2021. – 2027. godine 

 


